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Protokół Nr 4/2007 

 

sporządzony z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas  

które odbyło się dnia 9 marca 2007 roku.  

Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Maria Smolarek – Przewodniczący Komisji 

2. Jan Sarowski – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Józef Krzeszowski – Członek 

4. Paweł Pakuła – Członek 

5. Barbara Puczkowska – Członek  

6. Teresa Nowak – Skarbnik Gminy 

7. Leszek Gierczyk – Sekretarz Gminy 

8. Bożena Bąk – Inspektor ds. gospodarki gruntami 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Maria Smolarek – Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie materiałów na V sesję Rady Gminy Wierzchlas – uchwał        

w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas  

b) podział nadwyżki budżetowej 

c) umowa dzierżawy z Polską Telefonią Cyfrową 

2. Informacja wójta o ulgach w spłacie należności cywilno – prawnych 

udzielonych w 2006. 

3. Sprawozdanie z działalności GOPS za 2006 rok. 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2006 rok. 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy i jej organów za 2006 rok. 

6. Sprawozdanie z zebrań wiejskich. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Punkt 1 

Zaopiniowanie materiałów na V sesję Rady Gminy Wierzchlas – uchwał         

w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas  

Skarbnik Gminy Teresa Nowak powiedziała, że otrzymaliśmy ostateczną kwotę 

subwencji dla gminy i w związku z tym musimy dokonać zmian w budżecie, który 

został uchwalony, ponieważ był on oparty na projektach wszystkich dotacji. 

Następnie Pani Skarbnik omówiła zmiany jakie musiały zostać wprowadzone do 

budżetu gminy na rok 2007. 
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b) podział nadwyżki budżetowej 

Skarbnik Gminy powiedziała, że nadwyżka jest wysoka, pewne zadania były             

w zeszłym roku nie zrealizowane, w związku z tym na pewnych działach pieniądze 

zostały i trafiły na nadwyżkę budżetową, która wynosi 856.294,81 zł. 

Następnie Pani Skarbnik podała kolejno działami propozycje podziału tej 

nadwyżki. 

Dział 600 – na drogi 461.000 zł. w tym: 

Chodniki 160.000 zł. w tym: 

 100.000 zł. – chodniki w Wierzchlesie, dokończenie ul. Szkolnej                        

i kontynuacja ul. Południowej po obu stronach łącznie z odwodnieniem 

 10.000 – chodnik w Łaszewie 

 10.000 – chodnik w Kraszkowicach                                                    

 10.000 – chodnik w Krzeczowie  

 10.000 – chodnik w Kamionie (w okolicach starej kapliczki i wiaty 

przystankowej) 

 10.000 – chodnik w Toporowie (od krzyżówki w kierunku mostu) 

 5.000 na projektowanie chodnika w Toporowie, ul. Nadwarciańska 

 5.000 na projektowanie chodnika w Przycłapach  

drogi: 

 140.000 – droga Broników, 500 mb asfaltowa, 3m szer. 

 140.000 – droga w Strugach 

 10.000 – droga w Kamionie, drogi różne, około 7 wanien tłucznia 

 11.000 na opracowanie studium wykonalności i na inwestycje droga 

Kraszkowice – Mierzyce 

Dział 801 

 70.000 na oświatę - szkoły podstawowe 

 10.000 projektowanie boiska szkolnego w Wierzchlesie, będą starania           

o pieniądze z zewnątrz 70%, a gmina musiałaby wyłożyć 30% 

 15.000 na odprawę emerytalną dla nauczyciela 

Dział 758 

 98.822,81 zł. rezerwa budżetowa 

Dział 756 

 5.000 założenie dla wszystkich sołectw tablic informacyjnych i tablic 

‘SOŁTYS” 

Komisja zgłosiła wniosek o zakup słupów ogłoszeniowych betonowych dla 

wszystkich sołectw. 

Radny Jacek Krzeszowski zaproponował, aby tablice ogłoszeniowe były 

postawione w centrum danej miejscowości tam, gdzie mieszkańcy najczęściej 

uczęszczają. 

Radny Paweł Pakuła zapytał, czy można by było przeznaczyć z rezerwy 

budżetowej 4.000 zł. na wymianę okien w remizie w Łaszewie. 

Dział 750 

 25.000 na półroczną odprawę emerytalną i nagrodę jubileuszową dla 

pracownika 
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Dział 900 

 95.000 przeznaczone na oczyszczalnię ścieków, zadanie inwestycyjne 

 11.000 wykonanie planu rozwoju lokalnego dla całej gminy 

 26.840 zamknięcie wysypiska śmieci w Kraszkowicach 

 10.000 oświetlenie uliczne, wymiana lamp 

31.000 na stadion gminny tj. 11.000 na studium wykonalności i 20.000 na 

projektowanie, inwestycja będzie wykonywana w latach 2007-2008 

 

c) umowa dzierżawy z Polską Telefonią Cyfrową 

Sekretarz Gminy zapoznał radnych z poprawkami, jakie zostały wprowadzone do 

danej umowy. 

Komisja zaakceptowała projekt umowy. 

 

Punkt 2 

Informacja wójta o ulgach w spłacie należności cywilno – prawnych 

udzielonych w 2006. 

Sekretarz Gminy powiedział, że dochody gminy dzielą się na podatkowe i nie 

podatkowe. Jeżeli ktoś ma trudności w zapłacie to można stosować jakieś ulgi, 

jeżeli chodzi o podatki, cała procedura stosowania tych ulg, umarzanie, rozkładanie 

na raty czy odroczenie terminu płatności to decydują odrębne przepisy, ustawa 

ordynacja podatkowa i przepisy wykonawcze Ministerstwa Finansów. Natomiast 

jeżeli chodzi o dochody gminy, przede wszystkim z czynszów, dzierżaw to w jaki 

sposób udzielać tych ulg, w jakich sytuacjach to poprzedniej kadencji Rada Gminy 

określiła odrębną uchwałą w zakresie trybu umarzania, rozkładania na raty, 

odraczania terminów płatności takich należności, do których nie stosuje się ustawy 

ordynacja podatkowa. 

Komisja przyjęła daną informację do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 3 

Sprawozdanie z działalności GOPS za 2006 rok. 

Komisja przyjęła sprawozdanie do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2006 rok. 

Komisja przyjęła sprawozdanie do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 5 

Sprawozdanie z działalności Rady Gminy i jej organów za 2006 rok. 

Komisja przyjęła sprawozdanie do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 6 

Sprawozdanie z zebrań wiejskich. 

Komisja przyjęła sprawozdanie do akceptującej wiadomości. 
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Punkt 7 

Wolne wnioski i zapytania. 

Pismo w sprawie chęci nabycia działek położonych w Krzeczowie przez 

Państwo Duda. 

Pani Bożena Bąk powiedziała, że działki te są na mieniu komunalnym położone         

w Krzeczowie pomiędzy drogą na Działoszyn a Broników, każda z nich ma równo 

0,5 ha, czyli w sumie jest to 1,5 ha, jest to V i VI klasa ziemi. W studium działka    

nr 293 leży w terenach przeznaczonych pod rozwój aktywności gospodarczą, 

pozostałe dwie są pod zalesienie. 

Pani Bąk poinformowała, że w 2005 roku Pani Nowakowska i Pan Wójcik to są 

mieszkańcy Bronikowa składali wniosek o wydzierżawienie tych działek. 

Poprzednia Rada nie wyraziła żadnej zgody na wydzierżawienie. W roku 2006 

Państwo Dudowie również złożyli wniosek o sprzedaż proponując 15.000 zł,          

a Rada również nie wyraziła zgody na sprzedaż. Pani Bąk dodała, że Pan Duda ma 

tu swoją żwirownie, wykupił również od części mieszkańców Krzeczowa i prawie, 

że to dochodzi do działki 299/6, także  sąsiaduje z tymi naszymi działkami.  

Pani Bożena Bąk poinformowała również, że jeżeli byśmy się zdecydowali na 

sprzedaż to musi być najpierw wycena rzeczoznawcy i później przetarg.  

 

Komisja przychyliła się również do propozycji Komisji Rolnictwa, aby zapytać 

operatora sieci komórkowej czy możliwe byłoby postawienie na jednej z tych 

działek masztu. 

 

Oświadczenie w sprawie przekazania w formie darowizny części działki                

w Łaszewie. 

Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

 

Radny Paweł Pakuła zgłosił wniosek o założenie oświetlenia u Pana Cieśli nad 

Wartą, ul. Wschodnia, mieszkańcy w stronę Pana Suchanka w Łaszewie. 

Radna Barbara Puczkowska zgłosiła wniosek o budowę oświetlenia na                  

ul. Wieluńskiej w Kraszkowicach w okolicach Ośrodka Zdrowia w kierunku 

przystanku. 

 

Sekretarz Gminy powiedział, że radny Marcin Kowalczyk zaproponował, aby 

zakupić z pieniędzy, które są pozyskiwane z zezwoleń na alkohole, kosiarkę dla 

całej gminy, którą można by kosić boiska. 

Komisja wyraziła zgodę na zakup kosiarki. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                                   Przewodnicząca  

                                                                                                   Komisji Rewizyjnej 

Agnieszka Leszczyk                                                               

                                                                                                      Maria Smolarek 

 


